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WO-ZA.0022.36.2021 

 

Protokół Nr 118/21 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 21 października 2021 r. 

 

Ad 1) 

Sto osiemnaste posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert Marcinkowski. 

 

Ad 2) 

Starosta Robert Marcinkowski stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż jest 

zachowane quorum.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad 3) 

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 

Skarbnik Powiatu Hanna Danek zaproponowała dodanie do porządku obrad punktu: 6 f) o treści: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2021 r.”  

Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski zaproponował dodanie do porządku obrad punktu 

5 e) o treści: „Rozpatrzenie wniosku Firmy Brukarskiej WIT-BUD w sprawie zmiany terminu realizacji 

inwestycji pn. „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej Bodzewo-Bodzewko”. 

 

Wniosek Skarbnik Powiatu został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

Wniosek Etatowego Członka Zarządu został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  

Porządek posiedzenia po zmianach został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 4) 

Protokół Nr 116/21 z 11 października 2021 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

Protokół Nr 117/21 z 13 października 2021 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 5 a) 

Wniosek Przedsiębiorstwa Drogowego "DROGBUD" - Gostyń Sp. z o.o. w sprawie przesunięcia 

terminu realizacji zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 4922P Krajewice - Ziółkowo - etap 

II" przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. (nr sprawy: KD.DR.0360.33.2021, 

KD.DR.0360.34.2021) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

1) z dnia 12 października 2021 r. o treści: „W związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 4922P Krajewice - Ziółkowo - etap II", Przedsiębiorstwo 

Drogowe „DROGBUD" - Gostyń Sp. z o.o. zwróciło się z prośbą o przesunięcie terminu 

realizacji zadania do dnia 15 listopada 2021 r. z uwagi na utrudniony dostęp do materiałów 

budowlanych oraz problemy kadrowe spowodowane obostrzeniami związanymi z trwającą 

epidemią COVID-19. Wydział Komunikacji i Dróg, Referat ds. dróg przychyla się do prośby 

Wykonawcy.” 

2) z dnia 15 października 2021 r. o treści: „W związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 4922P Krajewice - Ziółkowo - etap II", Przedsiębiorstwo 

Drogowe „DROGBUD" - Gostyń Sp. z o.o. zwróciło się z prośbą o przesunięcie terminu 

realizacji zadania do dnia 15 listopada 2021r. z uwagi na utrudniony dostęp do materiałów 
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budowlanych. Wydział Komunikacji i Dróg, Referat ds. dróg przychyla się do prośby 

Wykonawcy.” 

 

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że Sekretarz Powiatu Leszek Maliński zwrócił się do 

Wydziału o udokumentowanie zajętego stanowiska.  

 

Zarząd w wyniku głosowania: 0 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” rozpatrzył wniosek negatywnie.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 5 b) 

Wniosek Firmy MAGRA Sebastian Konopka w sprawie wydłużenia terminu wykonania usługi pn: 

"Koszenie traw i chwastów, przycięcie odrostów krzewów oraz zbieranie śmieci w ciągach dróg 

powiatowych na terenie powiatu gostyńskiego" przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon 

Jakubowski. (nr sprawy: KD.DR.272.2.1.2021) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„W dniu 15 października 2021 r. do Referatu ds. dróg wpłynęło pismo od firmy MAGRA Sebastian 

Konopka, świadczącej usługę pn: „Koszenie traw i chwastów, przycięcie odrostów krzewów oraz 

zbieranie śmieci w ciągach dróg powiatowych na terenie powiatu gostyńskiego" z prośbą 

o wydłużenie terminu wykonania usługi, dotyczącej Umowy nr 48/2021 do dnia 31 października 

2021 r. Zgodnie ze zleceniem z dnia 25 sierpnia 2021 r. termin wykonania usługi został ustalony na 

18 października 2021. Wykonawca argumentuje tym, iż pracownicy wykonujący przedmiotową 

usługę są obcokrajowcami, w związku z tym, po przekroczeniu granicy, z racji panującej sytuacji 

epidemiologicznej, muszą odbyć 10-dniową kwarantannę. Poza tym, w związku z licznymi 

zachorowaniami na COVID-19, wykonawca posiada zmniejszona kadrę pracowniczą. Poza tym 

niesprzyjające warunki pogodowe również znacząco wpłynęły na zaistniałą sytuację. Wykonawca 

wielokrotnie był informowany telefonicznie o słabym postępie prac. W dniu 11 października 2021 r. 

został pisemnie poinformowany o słabym postępie prac i wezwany do ich przyspieszenia”.  

 

Zarząd w wyniku głosowania: 0 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” rozpatrzył wniosek negatywnie.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 5 c) 

Wniosek pani [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 

z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta Mikstacka 

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego] w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie na 2022 r. w 

celu kontynuacji budowy ścieżki rowerowej w Krajewicach przedstawił Etatowy Członek Zarządu 
Szymon Jakubowski. (nr sprawy: KD.DR.0362.30.2021) 
 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„W dniu 23 września 2021 r. do Referatu ds. dróg wpłynęło pismo od pani [wyłączenie jawności w 

zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie 

do informacji publicznej; jawność wyłączyła Elżbieta Mikstacka Naczelnik Wydziału 

Organizacyjnego] z wnioskiem o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na rok 2022 

związanych z budową ścieżki rowerowej łączącej dolną część Krajewic z górną częścią Krajewic. 
W związku z powyższym informuję, że zasadne jest wykonanie inwestycji, która połączy ścieżki 
rowerowe pomiędzy obydwoma częściami Krajewic. W tym celu należałoby wykonać dokumentację 
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projektową oraz dokonać wykupu gruntów od prywatnych właścicieli. Jednak mając na uwadze 
planowaną rozbudowę skrzyżowania drogi powiatowej nr 4938P z drogą wojewódzką nr 434, 
związaną z budową obwodnicy drogi-wojewódzkiej nr 434, powyższe czynności należałoby 
rozpocząć po zakończeniu przebudowy skrzyżowania”. 
 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” postanowił udzielić odpowiedzi, że 

zasadne jest wykonanie inwestycji, która połączy ścieżkę rowerową pomiędzy obydwoma 

częściami Krajewic. W tym celu należałoby wykonać dokumentację projektową oraz dokonać 

wykupu gruntów od prywatnych właścicieli. Jednak mając na uwadze planowaną rozbudowę 

skrzyżowania drogi powiatowej nr 4938P z drogą wojewódzką nr 434, związaną z budową 

obwodnicy drogi-wojewódzkiej nr 434, powyższe czynności należałoby rozpocząć po 

zakończeniu przebudowy skrzyżowania. Ponadto pragnie zauważyć, że w przyszłym roku, 

w ramach ustaleń dotyczących wspólnych przedsięwzięć inwestycyjnych na terenie gminy 

Gostyń będzie realizowana inwestycja w Brzeziu. Powiat wspiera również budowę obwodnicy 

drogi wojewódzkiej.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 5 d) 

Wniosek Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Gostyniu w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie 

prac związanych z pogłębieniem rowu melioracyjnego oraz przebudowę i pogłębienie dwóch 

przepustów wjzadowych przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski. (nr sprawy: 

KD.DR.0362.65.2021) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„W dniu 12 października 2021 r. do Referatu ds. dróg wpłynęło pismo od Zakładu Wodociągów 

i Kanalizacji sp. z o.o. w Gostyniu z prośbą o wyrażenie zgody na pogłębienie rowu oraz przebudowę 

2 przepustów przy drodze powiatowej nr 4948P pomiędzy Golą a Witoldowem. W sąsiedztwie 

wspomnianego rowu znajduje się bezpośrednia strefa ochrony wód z 2 studniami głębinowymi, 

w których dochodzi do zanieczyszczenia wody pitnej z powodu nieodpływającej wody opadowej 

z rowu. Z uwagi na powyższe Zakład Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. w Gostyniu planuje 

pogłębić ww. rów i przebudować 2 przepusty w celu odprowadzenia zastoiska wodnego. Wszelkie 

koszty związane z przeprowadzeniem ww. prac pokryje Zakład Wodociągów i Kanalizacji. 

W związku z powyższym informuję, że w celu uniknięcia dalszego zanieczyszczania wody zasadne 

jest udzielenie zgody na wykonanie pogłębienia rowu i przebudowy 2 przepustów”. 

 

Zarząd w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 5 e) 

Wniosek Firmy Brukarskiej WIT-BUD w sprawie w sprawie zmiany terminu realizacji inwestycji pn. 

„Budowa ścieżki pieszo-rowerowej Bodzewo-Bodzewko” przedstawił Etatowy Członek Zarządu 

Szymon Jakubowski. (KD.DR.0360.37.2021) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„W związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn. „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej Bodzewo - 

Bodzewko - etap l", realizowanym przez Firmę Brukarska WIT-BUD mgr inż. Witold Niedziela, 

inspektor nadzoru pan Jakub Starczewski reprezentujący firmę STARBEM Jakub Starczewski, 

Tomasz Bem S.C. zwrócił się z prośbą o przesunięcie terminu realizacji zadania do dnia 17 grudnia 

2021 r. z uwagi na wystąpienie robót nieprzewidzianych mianowicie konieczności wymiany 
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kanalizacji deszczowej, która nie została zinwentaryzowana. Koszt robót dodatkowych wyceniono 

na 151 147,94 zł brutto. Zakres prac: roboty pomiarowe, obsługa geodezyjno-inwentaryzacyjna 

powykonawcza, rozbiórka starej kanalizacji deszczowej, roboty ziemne, wymiana gruntu, studnie 

rewizyjne na kanalizacji deszczowej, wpusty uliczne, przykanaliki z rur o średnicy 160 mm oraz 

kanalizacja deszczowa o średnicy 315 mm z rur karbowanych na dł. 244,00 mb. Wydział 

Komunikacji i Dróg, Referat ds. dróg przychyla się do prośby Wykonawcy”.  

 

Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski poinformował, że proponuje zabezpieczyć całą 

kwotę w budżecie powiatu na 2021 r., gdyż Wójt Gmina Piaski deklaruje, że na sesji listopadowej 

przedstawi Radzie Gminy projekt uchwały dotyczy udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

w wysokości połowy tej kwoty.  

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

Postanowił również zabezpieczyć kwotę w budżecie powiatu. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR.  

 

Ad 6 a) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia 

„Programu współpracy powiatu gostyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2022” przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski.  

 

Uchwała Nr 118/689/21 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia „Programu współpracy powiatu gostyńskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022” została podjęta w wyniku 

głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 6 b) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z opłat przedstawił Etatowy Członek 

Zarządu Szymon Jakubowski. (nr sprawy: GN.NA.2501.27.2021) 

Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu wystosowała pismo w sprawie 

nieodpłatnego udostępnienia obiektu sportowego – hali sportowej w celu rozegrania meczy ligowych 

przez drużynę FUTSAL Gostyń. Zgodnie z § 5 ust. 1 i 2 uchwały Nr 73/447/16 Zarządu Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 6 października 2016 r. w sprawie ustalenia opłat z tytułu korzystania z hal 

sportowo – widowiskowych oraz sal sportowych stanowiących własność Powiatu Gostyńskiego 

Zarząd Powiatu może w szczególnie uzasadnionych przypadkach udzielić jednorazowego 

zwolnienia od opłat przy zachowaniu zasad określonych w Regulaminie korzystania z hal sportowo 

– widowiskowych oraz sal sportowych Powiatu Gostyńskiego. Takie okoliczności zachodzą, zajęcia 

drużyny FUTSAL Gostyń to zajęcia grupy seniorów przygotowujących się do rozgrywek ligowych 

prowadzonych przez Wielkopolski Związek Piłki Nożnej w sezonie 2021/2022, a działalność 

stowarzyszenia FUTSAL Gostyń ma na w celu prowadzenie zajęć sportowych dla chętnych 

mieszkańców powiatu gostyńskiego. 

 

Uchwała Nr 118/690/21 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z opłat została podjęta 

w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
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Ad 6 c) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu Gostyńskiego 

przedstawił Starosta Robert Marcinkowski.  

Uchwała dotyczy sprawozdania z wykonania uchwał podjętych przez Radę Powiatu w III kwartale 

2021 r. i przekazanych do realizacji Zarządowi Powiatu.  

 

Uchwała Nr 118/691/21 w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Powiatu 

Gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 6 d) 

Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu gostyńskiego 

w 2022 r. przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski.  

 

Zgodnie z ustawą z dnia 5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz edukacji prawnej 

(t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 945) powiat gostyński powierza prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej lub nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizację zadań z zakresu edukacji 

prawnej na terenie powiatu w 2022 r. organizacjom pozarządowym. W powiecie gostyńskim z dniem 

1 stycznia 2022 r. prowadzone będą 2 punkty nieodpłatnej pomocy prawnej oraz 1 punkt 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. Realizując zapisy ustawy powiat powierza organizacji 

pozarządowej prowadzenie jednego punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i jednego punktu 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizację zadań z zakresu edukacji prawnej. Jeden 

punkt nieodpłatnej pomocy prawnej będzie obsługiwany wspólnie przez adwokatów i radców 

prawnych wskazanych przez Okręgową Radę Adwokacką i Radę Okręgowej Izby Radców Prawnych 

na postawie stosownych porozumień. Zgodnie z art. 11 ust. 2 cytowanej wyżej ustawy, wybór 

organizacji pozarządowej prowadzącej dwa punkty odbywa się w trybie otwartego konkursu ofert, 

o którym mowa w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie. Termin dokonania wyboru organizacji pozarządowej został określony do dnia 

30 listopada roku poprzedzającego rok, którego dotyczyłoby powierzenie prowadzenia punktu.  

 

Uchwała Nr 118/692/21 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie 

realizacji zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej 

lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu gostyńskiego w 2022 r. została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 6 e) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich na terenie Powiatu Gostyńskiego przedstawił 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu Szymon Jakubowski.  

Poinformował, że uchwała ma na celu zoptymalizowanie zarządzania przejazdów autobusowych na 

terenie powiatu gostyńskiego.  

 

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że projekt uchwały przedstawi do zaopiniowania 

podczas Konwentu wójtów i burmistrzów. 
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Członek Zarządu Krzysztof Deutsch zwrócił się o rozważenie ujęcia w planie przewozów 

miejscowości Podrzecze.  

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania postanowił odłożyć podjęcie uchwały do czasu 

przedstawienia projektu uchwały na konwencie wójtów i burmistrzów.  

 

Ad 6 f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2021 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Hanna 

Danek. Zmiany w planie dochodów dotyczą: 

- zwiększenia o kwotę 186 079,00 zł z tytułu zwiększenia dotacji od Wojewody Wlkp. na zadania 

dotyczące gospodarki nieruchomościami Skarbu Państwa w części obsługi administracyjnej; 

- zwiększenia o kwotę 296,28 zł z tytułu zwiększenia dotacji od Wojewody Wlkp. na wyposażenie 

szkół w podręczniki szkolne, materiały edukacyjne i ćwiczeniowe; 

- zwiększenia o kwotę 11 303,23 zł z tytułu otrzymania dotacji od Wojewody Wlkp. na wypłatę 

dodatku dla pracowników socjalnych.  

Ogółem plan dochodów zwiększa się o kwotę 197 678,51 zł. Zmiany w planie wydatków dotyczą: 

- zwiększenia o kwotę 186 079,00 zł na zadania dotyczące gospodarki nieruchomościami Skarbu 

Państwa w części obsługi administracyjnej; 

- zwiększenie o kwotę 296,28 zł w ZSS w Brzeziu na zakup podręczników szkolnych, materiałów 

edukacyjnych i ćwiczeniowych; 

- zwiększenia o kwotę 11 303,23 zł w PCPR w Gostyniu na wypłatę dodatku dla pracowników 

socjalnych; 

- zwiększenia o kwotę 152 000,00 zł na realizację zadania „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej 

Bodzewo-Bodzewko etap I”; 

- zwiększenia o kwotę 125 000,00 zł na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 4909P 

Krobia-Miejska Górka w m. Rogowo”; 

- rozdysponowania rezerwy na inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 277 000,00 zł; 

- przesunięć pomiędzy paragrafami w Starostwie Powiatowym w Gostyniu, DPS w Chumiętkach. 

Ogółem plan wydatków zwiększa się o kwotę 197 678,51 zł. 

 

Uchwała Nr 118/693/21 w sprawie zmian w budżecie powiatu została podjęta w wyniku 

głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 7) 

W punkcie „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami Zarządu” 

głosu nie zabrano. 

 

Ad 8) 

„Wolne głosy i wnioski” 

W posiedzeniu Zarządu udział wzięła p.o. Dyrektor SPZOZ w Gostyniu Karolina Wachowiak oraz 

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk.  

 

Starosta Robert Marcinkowski zwrócił się o przedstawienie wyniku finansowego SPZOZ 

w Gostyniu na koniec września br.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk powiedziała, że szacunkowo może podać, że 

w związku z otrzymaną spłatą ryczałtu z NFZ-u wstępny wynik wyniósłby 1 652 000 zł na minusie, 

a po amortyzacji byłaby to strata 175 tys. zł. Dodała, że nie mają jeszcze wszystkich faktur od 

lekarzy, więc jest to wartość szacunkowa.  
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Starosta Robert Marcinkowski powiedział, na ostatnim posiedzeniu Zarządu Powiatu padło 

pytanie o środki z ugody. Dodał, że na pewno sporo z nich zostało zaangażowanych na pokrycie 

kosztów procesowych. W ramach tej kwoty zostały też zrekompensowane środki dla NFZ-u.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk powiedziała, że w tym roku zapłacili 780 tys. kosztów 

kancelarii adwokackiej, która obsługiwała ten proces, a ponad milion zł to spłaty wymagalnych 

wierzytelności. Reszta środków jest w obrocie na bieżące potrzeby. Powiedziała, że będą Zarządowi 

przedstawiać wniosek o wyrażenie zgody na zakup sprzętu medycznego. Wyjaśniła, że w szpitalu 

jest stary sprzęt podając przykład chociażby pracowni endoskopowej, gdzie występuje duża 

awaryjność. Ostatnio zepsuł się gastroskop, gdzie nowy kosztuje 70 000 zł, a sama naprawa jest 

wyceniana na 25 000 zł. Uznały z Dyrektor SPZOZ, w konsultacji z Dyrektorem ds. medycznych 

i kierownikiem pracowni endoskopowej, że należy problem rozwiązać poprzez zakup całego 

zestawu (2 videogastroskopy, kolanoskop, tor wizyjny łącznie z wózkiem endoskopowym oraz 

program do archiwizacji danych ze stanowiskiem komputerowym) za ponad 400 000z zł, co 

niezmiernie usprawni pracę w pracowni, będą mogli przyjmować więcej pacjentów. Ponadto jakość 

świadczonych usług będzie znacząco wyższa. Dodał, że obecnie używany sprzęt jest z 2008 r. Do 

tego musi być jeszcze myjka endoskopowa. Ponadto chcą zakupić RTG operacyjne z ramieniem C, 

który jest niezbędny na bloku operacyjnym. Obecnie używane jest serwisowane, ale w każdej chwili 

grozi awarią. Ten zakup szacują również na ok. 400 000 zł. Ponadto planują zakupić aparat USG z 

pięcioma głowicami, który docelowo byłby w pracowni USG, a ten obecnie używane trafiłoby na 

odział ginekologiczny. Tutaj koszt to ok. 350 000 zł. Wskazała również na potrzebę zakupu zestawu 

narzędzi chirurgicznych oraz wiertarkę ortopedyczną na blok operacyjny. Narzędzia, które ma szpital 

w tej chwili są w złym stanie. Dodała, że mają zamiar pozyskać lekarza, który będzie wykonywał 

procedury ortopedyczne. Są one zdecydowanie lepiej płatne, niż procedury chirurgiczne.  

Członek Zarządu Damian Walczak zapytał, czy mogą otrzymać rozliczenie rozdysponowania 

środków z ugody. Dodał, że również w kontekście wniosku na kwotę ponad 1,2 mln zł na pewno 

pojawią się głosy, czy szpital z tej kwoty, którą otrzymał, nie ma już środków, że zwraca się o nie do 

powiatu.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk powiedziała, że przygotuje takie rozliczenie.  

Dyrektor Karolina Wachowiak dodała, że część środków muszą zostawić, gdyż nie wiedzą, jak 

zakończą się postępowania z pielęgniarkami.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk dodała, że wzrosły koszty wynagrodzeń personelu, 

zwłaszcza lekarzy. Ponadto nie wiedzą, jak będzie rozliczony ryczałt w przyszłym roku. Nie wiedzą, 

jak będzie funkcjonował szpital w kontekście informacji, które do nich dochodzą. Muszą zostawić 

sobie jakieś zabezpieczenie finansowe. Zwróciła uwagę, że cały czas spłacają kredyt.  

Wicestarosta Janusz Sikora zwrócił uwagę, że ok. 800 tys. zostało przeznaczone na koszty 

zastępstwa procesowego i ok. 650 tys. zł na ugodę w sprawie broviaków.  

Główna Księgowa Małgorzata Garbarczyk powiedziała, że to było rozliczone w ubiegłym roku.  

Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że gdyby zabrać pod uwagę scenariusz pewnego 

zabezpieczenia przyszłości, środków, które potrzebuje szpital, to rozumie, iż koncepcja jest taka, 

aby część z tych środków jednak zostawić na koncie i one będą zabezpieczeniem na przyszłość.  

Główna Księgowa Małgorzata Garbarczyk potwierdziła mówiąc, że ciągle mają kredyt do 

spłacenia i zobowiązania wobec pracowników.  

Członek Zarządu Damiana Walczak zapytał, czy skala roszczenia jest znana. 

Dyrektor Karolina Wachowiak odpowiedziała, że jest to ok. 700 tys. zł, pod warunkiem, że 

wszystkie pielęgniarki pójdą do sądu.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk dodała, że jeśli nabiorą przekonania, że roszczenia 

pielęgniarek są zasadne, to być może pójdą na ugodę, aby zaoszczędzić na kosztach procesowych 

i sądowych, jak również na odsetkach. Dodała, że ponadto będą wyliczać dodatki covidowe dla 
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pielęgniarek, które nie pracowały na odcinkach covidowych, ale miały dyżury, na których pracowały 

z takimi pacjentami. Była wideokonferencja poświęcona rozliczeniu tych środków, gdzie było jasno 

powiedziane, że te dodatki mają być wypłacone. W gostyńskim szpitalu dodatki te nie zostały 

wypłacone.  

Członek Zarządu Damian Walczak zapytał, czy szpital dostał na to środki, na co uzyskał 

odpowiedź, że otrzymałby, gdyby złożył wniosek, a tego nie uczynił.  

Wicestarosta Janusz Sikora zwrócił uwagę na niejednoznaczność zapisów prawnych, przez co 

dyrektorzy szpitali postępują z dużą ostrożnością.  

Starosta Robert Marcinkowski zapytał, w jakiej wysokości w tym roku kredyt został już spłacony 

przez SPZOZ.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk odpowiedziała, że 900 tys. zł. 

Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że szpital obniża zobowiązania długoterminowe. 

Powiedział, że gdyby powiat zwolnił poręczenie to mógłby w jakiejś części wesprzeć wniosek. 

Zapytał, czy szpital musi ten sprzęt zakupić.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk odpowiedziała, że zakup USG może zostać dokonany 

w 2022 r, natomiast reszta w tym roku.  

Członek Zarządu Damian Walczak zgodził się, że odpowiedzialne jest zachowanie środków na 

poczet przyszłych świadczeń. Zapytał, czy z kwoty 1 264 000 zł są w stanie znaleźć 860 000 zł  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk powiedziała, że liczą na większe wsparcie.  

Wicestarosta Janusz Sikora zapytał, czy jest jakaś informacja dotycząca możliwości pozyskania 

nowego tomografu w ramach złożonego wniosku przez SPZOZ w Gostyniu. 

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk odpowiedziała, że czekają na informację.  

Starosta Robert Marcinkowski zapytał, czy w chwili obecnej są na etapie oczekiwania na opinię 

NFZ w sprawie standardu sprzętu.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk odpowiedziała, że został złożony wniosek, odpowiedzi 

jeszcze nie ma.  

Starosta Robert Marcinkowski zapytał o założenie POZ i remont budynku, czy jest to możliwe do 

realizacji.  

Główna księgowa Małgorzata Garbarczyk odpowiedziała, że wie tylko, że miał zostać utworzony, 

natomiast nie zna lokalizacji.  

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że miał powstać w budynku przy ZOL w Gostyniu.  

Wicestarosta Janusz Sikora powiedział, że ważniejszą sprawą jest pozyskiwanie kontraktów na 

poradnie specjalistyczne – kardiologiczną, chirurgiczną, które były zaplanowane w ramach 

rozbudowy SPZOZ w Gostyniu. 

Dyrektor Karolina Wachowiak odpowiedziała, że nie ma możliwości przeniesienia rehabilitacji 

w inne miejsce. Poruszyła również temat nocnej i świątecznej opieki, która generuje duże koszty 

a lekarze nie chcą pełnić dyżurów. 

Członek Zarządu Krzysztof Deutsch zapytał o sytuację chirurgii dziecięcej.  

Głowna księgowa Małgorzata Garbarczyk odpowiedziała, że oddział wyrabia kontrakty.  

Starosta Robert Marcinkowski zapytał o radcę prawnego SPZOZ.  

Dyrektor SPZOZ w Gostyniu Karolina Wachowiak odpowiedziała, że w piątek ubiegłego tygodnia 

pan Dominik Ignaczak otrzymał wypowiedzenie umów, obecnie szpital obsługuje kancelaria pana 

Marcina Ostojskiego.  

Starosta Robert Marcinkowski podziękował Dyrektor SPZOZ w Gostyniu oraz Głównej księgowej 

za udział w posiedzeniu Komisji.  

 

Wicestarosta Janusz Sikora poinformował, że zostały podpisane umowy pomiędzy Powiatem 

a Wielkopolską Agencją Nauki i Rozwoju, w ramach których Agencja przygotuje wnioski 
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o dofinansowanie w konkursie w ramach WRPO Poddziałanie 8.3.1 Kształcenie zawodowe 

młodzieży – tryb konkursowy oraz tryb nadzwyczajny w zakresie epidemii COVID-19 dla technikum 

w ZSZ w Gostyń, ZSR Grabonóg oraz ZSOiZ Krobia. Przedmiotem wniosków jest uzyskanie 

dofinansowania (90%) na doposażenie pracowni szkolnych oraz m.in. organizację kursów 

doskonalących i staży dla uczniów szkół zawodowych. Zaznaczył, że we wniosku dot. Zespołu Szkół 

Rolniczych w Grabonogu zostanie ujęty zakup ciągnika rolniczego za ok. 200 tys. zł. Ciągnik będący 

w posiadaniu szkoły ma wiele lat i ulega częstym awariom, a jest niezbędny dla realizacji podstawy 

programowej w zawodzie technik rolnik, technik weterynarii oraz technik architektury krajobrazu. 

W sprawie możliwości sfinansowania zakupu ciągnika szkoła zwróciła się pisemnie do Zarządu 

Powiatu. Pisma są w dyspozycji Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, który zajmuje się sprawą 

dot. złożenia wniosków o dofinansowanie dla szkół.  

 

Ad 9) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Robert Marcinkowski zamknął 118 posiedzenie 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego. 

 

Starosta Gostyński 

/-/ Robert Marcinkowski 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Krzysztof Deutsch    

2. Szymon Jakubowski   

3. Janusz Sikora   

4. Damian Walczak   

 

Protokołowała: Elżbieta Mikstacka 

 


